

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-EQBAL INVESTMENT COMPANY LTD Date: 28-03-2021 01:22:34 PM Subject: Provide the Commission with the Annual Report for</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الإقبال للاستثمار التاريخ: 28-03-2021 01:22:34 PM الموضوع: تزويد الهيئة بالتقرير السنوي</p>
<p>In reference to the Circular issued by you and sent to us via e-mail No. 12/1/00714/21 dated 25/03/2021; we attached herewith the letter issued by the legal advisor of the company on 01/03/2021 which a copy of it was sent to you.</p> <p>As well as, we refer in this context that the Income and Sale Department is still refusing to release the registers, records and files of the company and is still maintaining them without any right or any legal right to do that from 11/06/2020.</p>	<p>بالإشارة الى التعميم الصادر عنكم والمرسل الينا بالبريد الالكتروني رقم 21/00714/1/12 تاريخ 2021/3/25 فثنا نرفق لكم طيه الكتاب الصادر عن المستشار القانوني للشركة بتاريخ 2021/3/1 والموجه لكم نسخة عنه .</p> <p>ونشير في هذا السياق الى ان دائرة ضريبة الدخل والمبيعات لا زالت متمنعة عن الافراج عن سجلات وقيود وملفات الشركة ولا زالت تتحفظ عليها ودون أي وجه او حق قانوني وذلك من تاريخ 2020/6/11</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Yacoub Yousef Hasan Rashed Position: Head of shareholders</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Yacoub Yousef Hasan Rashed المنصب: رئيس قسم المساهمين</p>